
Protokół Nr XXII /2020 
z XXII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 29 grudnia 2020 r. 
 
 
XXII sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie z zastosowaniem zdalnego trybu obradowania zgodnie z ustawą z dnia 
31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID 19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw 
(Dz. U. poz. 568).  
Sesji przewodniczył Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego.  
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu. 
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowegohttps://www.youtube.com/watch?v=HwfxriBHRE8 
 
Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2020 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15:09 tego 
samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę 
do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
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Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Pan Starosta Adam Krzysztoń zgłosił wniosek o zmianę porządku posiedzenia tj. zdjęcie 
pkt 10 z porządku obrad sesji – podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF Powiatu 
Łańcuckiego.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Zdjęcie pkt 10 z porządku obrad sesji – podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF 
Powiatu Łańcuckiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Zbigniew Grad. 
 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku obrad: 

 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2021. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/145/2020 Rady Powiatu 

Łańcuckiego z dnia 28 października 2020 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza 
się środki PFRON na rok 2020.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 
nieruchomości.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2021 r.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji i Rady Powiatu 
Łańcuckiego na rok 2021. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
11. Sprawozdanie z kontroli przeprowadzonych przez Komisję Rewizyjną Rady 

Powiatu Łańcuckiego. 
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12. Podsumowanie planu pracy Rady Powiatu za 2020 r.  
13. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

14. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
15. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
16. Sprawy różne.  
17. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2021. 
 
Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu na wstępie przedstawił pozytywne opinie RIO 
w Rzeszowie odnośnie:  
 projektu budżetu Powiatu Łańcuckiego na rok 2021, 
 opinii o możliwości dofinansowania planowanego deficytu przedstawionego 

w projekcie budżetu Powiatu Łańcuckiego na rok 2021, 
 opinii o projekcie uchwały o WPF Powiatu Łańcuckiego (opinie w załączeniu do 

protokołu) 
 
Następnie pan Skarbnik przedstawił i omówił projekt uchwały budżetowej na rok 2021 
wraz z poprawkami do budżetu.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac, 
Starosta Adam Krzysztoń, 
Radna Monika Roman, 
Radny Mariusz Rejman, 
Radny Michał Mac, 
Starosta Adam Krzysztoń, 
Przewodniczący Rady Powiatu Marek Uberman. 
 
Projekt uchwały budżetowej na rok 2021 uzyskał pozytywne opinie komisji statutowych 
Rady Powiatu Łańcuckiego (opinie w załączeniu do protokołu).  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2021. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
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Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XXII/154/2020 sprawie uchwały budżetowej na rok 2021 została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia WPF Powiatu Łańcuckiego uzyskał pozytywne 
opinie komisji statutowych Rady Powiatu Łańcuckiego (opinie w załączeniu do 
protokołu).  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XXII/155/2020 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
Głos w powyższym punkcie zabierał pan Starosta Adam Krzysztoń dziękując 
wszystkim, którzy przyczynili się do przygotowania projektu budżetu na rok 2021.  
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/145/2020 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 28 października 2020 r. w sprawie określenia zadań 
samorządu powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które 
przeznacza się środki PFRON na rok 2020. 
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Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor PCPR 
w Łańcucie.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac, 
Radny Dariusz Kuraś, 
Radna Monika Roman, 
Starosta Adam Krzysztoń, 
Radny Michał Mac. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący 
Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/145/2020 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 28 października 2020 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się 
środki PFRON na rok 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XXII/156/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XX/145/2020 Rady 
Powiatu Łańcuckiego z dnia 28 października 2020 r. w sprawie określenia zadań 
samorządu powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które 
przeznacza się środki PFRON na rok 2020 została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 
nieruchomości. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Krzysztof Ozga Naczelnik Wydziału 
Administracyjno – Gospodarczego. 
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Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XXII/157/2020 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 
nieruchomości została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2021 r. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Rodziny 
i Pomocy Społecznej, którą przedstawił Dariusz Kuraś Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 
na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2021 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
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Uchwała Nr XXII/158/2020 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2021 r. została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji i Rady Powiatu 
Łańcuckiego na rok 2021. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Józef Buk, 
Radny Jakub Reizer, 
Radny Dariusz Kuraś, 
Paweł Skoczowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, 
Starosta Adam Krzysztoń, 
Radna Monika Roman, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu, 
Radna Monika Roman (Ad Vocem). 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu. 
 
 
Radna Monika Roman przy okazji omawiania planów pracy Rady i komisji zgłosiła 
wniosek dotyczący zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom Łańcuta, którzy 
mieszkają przy drogach powiatowych, gdzie znajduje się stary drzewostan. 
Zawnioskowała o przegląd starego drzewostanu oraz aby po raz kolejny wystąpić do 
Konserwatora Zabytków w tej sprawie. Zaoferowała także swoją pomoc w rozmowach 
z Konserwatorem Zabytków. W przypadku braku skuteczności rozwiązania tego tematu 
zaproponowała, aby o pomoc poprosić panią Wojewodę.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji i Rady Powiatu 
Łańcuckiego na rok 2021. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Monika Roman. 
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Uchwała Nr XXII/159/2020 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji i Rady 
Powiatu Łańcuckiego na rok 2021 została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XXII/160/2020 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego.  
 
(Punkt zdjęto z porządku obrad). 
 
 
Ad. 11.  
Sprawozdanie z kontroli przeprowadzonych przez Komisję Rewizyjną Rady 
Powiatu Łańcuckiego. 
 
Jan Panek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie z kontroli 
przeprowadzonych przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu Łańcuckiego. 
 
 
Ad. 12.  
Podsumowanie planu pracy Rady Powiatu za 2020 r. 
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Podsumowanie planu pracy Rady Powiatu za rok 2020 przedstawił w formie 
multimedialnej Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jan Panek, 
Starosta Adam Krzysztoń, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady, 
Radny Jan Panek, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady, 
Starosta Adam Krzysztoń, 
Radna Monika Roman. 
 
 
Ad. 13.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
 
 
Pani Barbara Pilawa – Kraus Wicestarosta Łańcucki złożyła sprawozdanie z prac 
Zarządu Powiatu Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie 
z realizacji uchwał Rady Powiatu (sprawozdanie w załączeniu).  
 
W dyskusji odnośnie decyzji o likwidacji rozlewni alkoholi w Fabryce Wódek 
w Łańcucie wzięli udział: 
Radny Michał Mac, 
Wicestarosta Barbara Pilawa-Kraus, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu, 
Starosta Adam Krzysztoń. 
 
Radna Monika Roman zwróciła się z następującymi zapytaniami:  
1) czy zagrożony jest termin wykonania inwestycji – przebudowa drogi krajowej 

DK 94 przez miasto Łańcut oraz powiadomiła o braku oświetlenia inwestycji na tym 
terenie, 

2) czy został wyłoniony wykonawca inwestycji – budowa tunelu pod przejazdem 
kolejowym i jaki jest termin realizacji przystąpienia do tej inwestycji. 

 
Starosta Adam Krzysztoń poinformował, że zwróci się do GDDKiA z zapytaniem 
odnośnie terminu wykonania DK 94. Jeżeli chodzi o doświetlenie terenu budowy 
obecnie będzie to raczej nie możliwe, natomiast oświetlenie drogi zostanie wykonane 
w ramach tej inwestycji. Odnośnie tunelu pod przejazdem kolejowym pan Starosta 
powiedział, że przetarg jest jeszcze nierozstrzygnięty.  
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Ad. 14.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac poinformował, że od 23 września br. obowiązuje ustawa 
o dostępności, która m.in. nakazuje konkretną formę redakcji uchwał Rady Powiatu, 
muszą być dostosowane do czytników dla osób niedowidzących, niewidomych oraz 
drugi temat dotyczy transmisji obrad sesji Rady Powiatu, które zgodnie z RODO m.in. 
nie mogą być transmitowane na YouTube. Są samorządy w Polsce, które kary finansowe 
dostały m. in. za transmisje na YouTube, natomiast w powiecie dalej to funkcjonuje.  
 
Radny Janusz Bester zwrócił się z następującymi pytaniami: 
1) jak wygląda na koniec roku sytuacja finansowa oraz obłożenie w Centrum 

Medycznym w Łańcucie, 
2) kiedy rozpocznie się inwestycja pawilonów po oddziałach zabiegowych w CM, 
3) prośba o szczegółowe informacje na temat szczepień, 
4) czy zakończyła się rekrutacja do ZDP w Łańcucie. 
 
 
Wicestarosta Barbara Pilawa-Kraus odpowiedziała:  
Ad. 4. 
Konkurs do ZDP został rozstrzygnięty, wygrała pani z GDKD i A, pracę zacznie od 
4 stycznia 2021.  
Ad.3.  
Szczepienia – z informacji od Prezesa CM obecnie odbywają się szczepienia osób 
z I tury czyli personel medyczny (około 400 pracowników szpitala i około 200 osób 
medycznych spoza CM). Dziennie szczepionych jest 30 osób. Około połowy stycznia 
można będzie rozmawiać na temat szczepień pozostałych chętnych osób. 
Ad. 1. 
Liczba pacjentów w szpitalu utrzymuje się około 130 – 150 osób, natomiast sytuacja 
finansowa CM na dzień dzisiejszy nie jest jeszcze znana, ale nie powinna być to liczba 
ujemna. 
 
Ad. 2. 
Pan Starosta Adam Krzysztoń odpowiedział, że nieruchomość po byłej zabiegówce 
będzie cała poddana kapitalnemu remontowi, czuwa nad tym Konserwator Zabytków, 
natomiast w związku ze zmianą koncepcji będzie przeprojektowanie, inwestycja 
zostanie realizowana w latach 2021 – 2022.  
 
 
Ad. 15.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
BRAK GŁOSU (1) 
Jakub Reizer. 
 
Protokół Nr XXI / 2020 z dnia 30 listopada 2020 r. został przyjęty. 
 
 
Ad. 16.  
Sprawy różne. 
 
 
W sprawach różnych głos zabierali: 
Radny Janusz Bester odnośnie inwestycji, które były realizowane i będą wykonywane 
w przyszłość. Podziękował za zrealizowanie inwestycji i złożył życzenia noworoczne. 
 
Radny Jan Kilian poinformował, że gmina Markowa poniosła bardzo duże straty 
w związku z nawałnicą i podziękował za odbudowanie i wykonanie drogi w Tarnawce. 
Również złożył życzenia na Nowy Rok. 
 
Radna Monika Roman zgłosiła wniosek dotyczący oświetlenia na ulicach powiatowych 
tj. ulicy Kościuszki i Piłsudskiego w Łańcucie, ponieważ pomimo wymiany lamp dalej 
jest ciemno na tych ulicach. Zaproponowała, aby zwrócić się z wnioskiem do 
Burmistrza o dostawienie odnogi doświetlającej chodniki. Podziękowała za współpracę 
za cały rok pracy.  
 
Starosta Adam Krzysztoń odnośnie oświetlenia potwierdził, że należy się zwrócić w tej 
sprawie do Burmistrza Miasta Łańcuta z prośbą o doświetlenie tych ulic. Ponadto 
stwierdził, że obecny rok był trudny (pandemia, nawałnica). Jeśli chodzi o pandemię 
przekazał, iż Łańcut stał się bardzo ważny na mapie województwa podkarpackiego 
i Polski w związku z tym, że CM jest koordynującym szpitalem, wyraził słowa 
wdzięczności dla medyków, życzył wszelkiej pomyślności w Nowym Roku 
i podziękował za rok bardzo dobrej współpracy.  
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Ad. 17.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, życzył wszystkiego najlepszego w Nowym Roku a przede 
wszystkim dużo zdrowia, w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady 
XXII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 
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